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Geachte leden van het college,  

 
Afgelopen weekend heb ik de situatie op v/m sportpark  de Warande even bekeken, mede gezien de 
toezeggingen die voorafgaande de ontmanteling heb mogen ontvangen. 
Gezien de huidige situatie zou ik graag de volgende vragen willen stellen; 

1. Het clubgebouw staat er nog en is al danig aan het verpauperen. Hoe is de stand van zaken omtrent 
de afwikkeling met RK PVV en zijn de sloophandelingen binnen welke termijn te verwachten?  

2. Er zijn nog vele balvangers langs het hele terrein opgesteld. Waarom zijn die nog aanwezig? 
3. De speelvelden zijn “omgeploegd” maar of dit nu de bedoeling is van het inrichten van de 

ecologische zone? Graag enige uitleg omdat er ook nog sloopmaterialen op de voormalige velden 
liggen. 

4. De bedoeling is om het terrein bij de ecologische zone te voegen, echter dat is op dit moment 
absoluut onmogelijk omdat het hekwerk / afrastering rondom het terrein nog steeds aanwezig zijn. 
Flora en fauna met name dieren hebben nagenoeg geen mogelijkheid  om het terrein op te komen! 
De afzetting is nagenoeg hermetisch afgesloten. Is al duidelijk wanneer deze hekwerken worden 
verwijderd? 

5. Is nog enige actie te verwachten om het terrein kwam inrichting om in het verlengde van de 
ecologische, deze te laten samenvoegen? Inzaaien van specifieke zaden? 

Kortom  
Mijn indruk is dat er nog de nodige handelingen zijn te verrichten waardoor sportpark de Warande echt tot 
het verleden gaat behoren. Iets wat ondergetekende nog steeds ten zeerste betreurt. Maar dat mag 
inmiddels wel duidelijk zijn !  
 
In afwachting van uw reactie. 
Mvrgr. 
 
Berry Smits 
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Antwoord van het college van burgemeester en wethouders: 
 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede: 
 

1. Het clubgebouw staat er nog en is al danig aan het verpauperen. Hoe is de stand van zaken omtrent 

de afwikkeling met RK PVV en zijn de sloophandelingen binnen welke termijn te verwachten?  

RK PVV heeft aangegeven in gesprek te willen gaan over de afwikkeling van het clubgebouw en de 
financiën. De start van de sloop van het clubgebouw stond oorspronkelijk voor september op de planning 
maar wij zullen nu eerst in gesprek gaan met RK PVV alvorens over te gaan tot sloop.   
 

2. Er zijn nog vele balvangers langs het hele terrein opgesteld. Waarom zijn die nog aanwezig? 

Met de afvoer van de ballenvangers wordt gewacht tot dat de sloop van het clubgebouw heeft 
plaatsgevonden. Op deze manier blijft het gebouw nog enigszins afgeschermd 
 

3. De speelvelden zijn “omgeploegd” maar of dit nu de bedoeling is van het inrichten van de 

ecologische zone? Graag enige uitleg omdat er ook nog sloopmaterialen op de voormalige velden 

liggen. 

De velden zijn ‘onspeelklaar’ gemaakt. Het terrein wordt verder voorlopig niet ingericht. Het terrein wordt 
voorlopig aan de natuur overgelaten. Het voorlopige beheer is eenmaal per jaar maaien. 
 

4. De bedoeling is om het terrein bij de ecologische zone te voegen, echter dat is op dit moment 

absoluut onmogelijk omdat het hekwerk / afrastering rondom het terrein nog steeds aanwezig zijn. 

Flora en fauna met name dieren hebben nagenoeg geen mogelijkheid  om het terrein op te komen! 

De afzetting is nagenoeg hermetisch afgesloten. Is al duidelijk wanneer deze hekwerken worden 

verwijderd? 

Zie antwoord vraag 2. 
 

5. Is nog enige actie te verwachten om het terrein kwam inrichting om in het verlengde van de 

ecologische, deze te laten samenvoegen? Inzaaien van specifieke zaden? 

Het terrein wordt voorlopig aan de natuur overgelaten. Door de aanwezige zaden in de bodem ontwikkelt 
zich spontaan vegetatie. In eerste instantie zijn dit pioniersoorten (o.a. klaproos, melganzevoet), later 
gevolgd door kruidachtigen en grassen die zich goed thuis voelen op deze ondergrond. Dit proces wordt 
successie genoemd. Met successie hebben we veel (overwegend goede) ervaring 
 
 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
 
Mevr. P.J.M.G. Blanksma-Van den Heuvel  H.J. de Ruiter 
burgemeester      secretaris 


